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Zápis z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lutile 

konaného dňa 4.10.2021 
 

 

Prítomní:  

poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 8 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, 

Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková 

 

Starosta obce Lutila – Ján Pružina  

Hlavná kontrolórka obce Lutila – Ing. Monika Šťastná 

Pracovníčka obce – Mariana Marková 

Pracovníčka obce – Ľubica Imrišová 

 

Občania: Marta Lovčičanová, Mária Olajcová 

  

Bod č.1. – otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva viedol starosta obce Ján Pružina.  

Privítal prítomných na mimoriadnom zasadnutí OZ, ktoré sa začalo o 18:02 hod.. 

 

Starosta obce konštatoval, že je prítomných 8 poslancov z celkového počtu 9. Pán poslanec Imriš sa 

zasadnutia nezúčastnil, ani sa neospravedlnil.  

 

Zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

 

Bod č.2. – určenie zapisovateľa zápisnice  

 

Za zapisovateľku určil Ivanu Mesiarikovú – pracovníčku obecného úradu. 

 

Bod č.3. – voľba návrhovej komisie 

 

Starosta obce navrhol za predsedníčku návrhovej komisie Evu Hromádkovú, za členov Andreu Žiakovú 

a Petra Knoppa. 

 

Hlasovanie, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení. 

Za:  8 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č.59/2021 bolo prijaté jednohlasne. 
 

Bod č.4. – schválenie návrhu programu 

 

Program obecného zastupiteľstva 

Starosta obce uviedol, že poslanci návrh programu dnešného zasadnutia dostali elektronicky v pozvánke.  
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Hlasovanie za program zasadnutia OZ, tak ako bol zaslaný s pozvánkou  
Program OZ Lutila : 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie návrhu programu 

5. Kontrola uznesení  

6. Správa majetku obce – majetko-právne vzťahy 

7. Interpelácia poslancov 

8. Rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 

9. Záver 

 

Za:  8 – Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh programu mimoriadneho zasadnutia bol schválený uznesením č. 60/2021. 

 

V zmysle rokovacieho poriadku vyzval  starosta obce poslancov, aby predložili pozmeňujúce návrhy na 

úpravu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. Nikto sa neprihlásil.  

Starosta skonštatoval, že zasadnutie sa bude riadiť pôvodným návrhom programu mimoriadneho 

zasadnutia OZ. 

 

 

Bod č. 5. – kontrola uznesení OZ 

 

Kontrolu uznesení OZ vykonala Hlavná kontrolórka obce Lutila Ing. Monika Šťastná.  

Z predchádzajúcich zastupiteľstiev sa prenáša Uznesenie č. 55/2021, týkajúce sa žiadosti p. Kozela 

s manželkou o odkúpenie obecného pozemku, ktoré je dnes súčasťou programu. Ďalej uznesenie č. 

56/2021, týkajúce sa žiadosti p. Jurkemika o prenájom obecného pozemku, zámer prevodu majetku bol 

zverejnený a čaká sa na uplynutie zákonnej lehoty, následne sa bude ďalej riešiť na  najbližšom zasadnutí 

OZ. Uznesenia č. 57/2021, žiadosť Ing. Silvie Slažneva a manžela Ing. Vladimíra Koreňa a 58/2021, 

žiadosť Mgr. Petry Kučerovej, obe uznesenia sa týkajú prevodu majetku obce a čakajú na vypracovanie 

geometrických plánov, následne budú zaradené do programu najbližšieho zasadnutia OZ.   

Hlavná kontrolórka konštatovala, že ostatné uznesenia boli riadne ukončené. 

 Diskusia – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za vzatie na vedomie správy o plnení uznesení  

Za:  8 - Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 61/2021 bolo prijaté jednohlasne. 
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Bod č. 6. – Správa majetku obce –majetko-právne vzťahy 

 

Mesto Žiar nad Hronom, Š. Moysesa 46, 965 01 Žiar nad Hronom - žiadosť o prenájom obecného pozemku 

CKN parc.č. 3944  - „Žiarsky trail, Cyklistický trail Žiar nad Hronom - Lutila“ 

 

Starosta informoval prítomných, že ide o realizáciu cyklo trasy, ktorá má spájať Mesto Žiar nad Hronom 

a obcou Lutila. Projekt financuje na 100% mesto Žiar nad Hronom, a keďže mesto nemôže investovať do 

cudzieho majetku, je potrebná nájomná zmluva, aby mohla pokračovať realizácia stavby na území našej 

obce, popri Lutilskom potoku v smere toku po pravej strane. Pán primátor požiadal o urýchlenie procesu, 

nakoľko by chceli stavbu dokončiť do konca tohto kalendárneho roka.  

Realizácia cyklistického chodníka bude v prospech občanov a preto je vo verejnom záujme pozemok 

prenajať.   

Zámer prevodu majetku bol zverejnený na úradnej tabuli obce aj na webovom sídle obce Lutila od 

7.9.2021 do 23.09.2021.  

Mesto už časť trasy na svojom pozemku zrealizovalo. Následne má chodník pokračovať cez našu CKN 

parcelu č. 3944  a následne cez tzv. „zválanisko“ a napojí sa na cestu v záhradkárskej osade, samozrejme 

so súhlasom majiteľov pozemkov, ktorých sa to dotýka.  

Vzhľadom na verejný záujem, navrhol starosta cenu za prenájom pozemku 1€ za rok za celok.  

Realizácia stavby nebude mať vplyv na prístup k okolitým pozemkom. 

 

Diksusia – Peter Knopp, Ján Meliško 

Peter Knopp sa zaujímal kto je majiteľom pozemkov pod tzv. „zválaniskom“. Starosta informoval, že 

vlastníkom je Urbárske spoločenstvo. 

Ján Meliško informoval prítomných, že osobne prešiel na bicykli už zrealizovanú časť trasy a podľa jeho 

názoru je úžasná a hlavne bezpečná. Keďže v minulosti tam hrozilo množstvo úrazov, teraz je vhodná aj 

pre rodiny s deťmi. Na záver skonštatoval, že všetci, ktorí túto trasu využijú, ju určite ocenia a preto dúfa, 

že sa realizácia podarí.  

 Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

 

V rámci diskusie informoval starosta o pripomienkach, ktoré boli doručené na OcÚ Lutila, a namietajú 

realizáciu cyklo chodníka.  

Jedná sa o list podpísaný pánom Pročkom, zastupujúc OZ Lutila OZ, ktorý namieta, že podľa nich by 

muselo chodník využívať najmenej 600 občanov obce aby sa mohlo hovoriť o verejnom záujme. Zároveň 

navrhujú prenájom pozemku spoplatniť sumou 5€ za m² a za 10 rokov tak získať sumu 80 550€. Starosta 

argumentoval, že aj keď budú trasu využívať len traja obyvatelia obce, bude to verejný záujem a zároveň 

verí, že takýchto občanov bude omnoho viac. Zároveň uviedol, že nevidí dôvod, prečo by mal byť tento 

prenájom spoplatnený takouto sumou, keďže realizácia stavby nebude obec stáť nič, a občania ju budú 

využívať bezplatne. 

Ďalší list doručil zástupca Poľovníckeho spolku UPS Lutila pán Hronský, ktorý uvádza vo svojich 

pripomienkach parcely (CKN parcela č. 1879, CKN parcela č. 1881 a CKN parcela č. 1684), ktoré z dnes 

prejednávanou vecou nemajú nič spoločné. Jedná sa totiž o pozemky od tzv. „bukovskej“ cesty, až po 

letisko. Starosta uviedol, že v tomto štádiu realizácie cyklo trasy sa s týmito pozemkami nepočíta, nakoľko 

obec nemá k dispozícii fin. prostriedky na jej realizáciu , ale do budúcnosti to vylúčené nie je. Ďalej 

starosta upozornil, že aj po realizácii cyklo trasy, bude možné pozemok využívať ako prístupovú cestu 

k pozemkom v jej okolí. P. Hronský vo svojom vyjadrení argumentuje, že obec v rámci pozemkových 

úprav nezabezpečila pozemky pre budovanie cyklotrás, tak ako bola inštruovaná VÚC BB. Starosta 
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prehlásil, že žiadne usmernenie od VÚC BB nikdy na obec neprišlo, ani nemohlo, keďže pozemkové 

úpravy sa realizovali cez Okresný úrad, odbor pozemkový a financovalo to Ministerstvo 

pôdohospodárstva. VÚC s tým nemal nič spoločné.  

Starosta opakovane upozornil, že uvedenú parcelu bude aj naďalej možné využívať ako prístupovú cestu 

k okolitým pozemkom, a bude to uvedené aj v nájomnej zmluve. 

Starosta verí, že mesto Žiar nad Hronom dofinancujem investičnú akciu a občania budú môcť cyklotrasu 

využívať čím skôr. 

 

Hlasovanie za schválenie prevodu majetku obce Lutila mestu Žiar nad Hronom 

Za:  8- Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 62/2021 bolo prijaté jednohlasne. 

 

 

 

Ing. Štefan Kozel a Marta Kozelová, Kpt. Jaroša 560/28, Lutila – žiadosť o odkúpenie obecných pozemkov 

CKN parc. č. 3818 a novovytvorená CKN parc. č. 944/397 

 

Starosta informoval, že obecné zastupiteľstvo sa touto žiadosťou zaoberalo na minulom zasadnutí. Dnes 

má obec k dispozícii aktualizovaný znalecký posudok, vypracovaný 24.09.2021 Ing. Ivanom Kvasnom, 

odborne spôsobilou osobou. Tento posudok určil hodnotu pozemkov na 13 000€, čo je o 500€ viac ako 

určoval pôvodný posudok. Ak poslanci súhlasia s prevodom majetku, je nutné schváliť zámer a na 

nasledujúcom zastupiteľstve predaj. 

 Diskusia – Peter Knopp – ako predseda Komisie výstavby a verejného poriadku informoval, že 

komisia sa prevodom majetku zaoberala a odporúča jeho predaj za cenu uvedenú v znaleckom posudku. 

 Faktická poznámka – nikto sa neprihlásil 

 

Hlasovanie za schválenie zámeru prevodu majetku žiadateľovi p. Kozelovi a manželke. 

Za:  8- Eduard Čierny, Eva Hromádková, Peter Knopp, Ing. Ján Meliško, Ing. Jozef Murgaš, 

Slavomír Pružina, Jaroslav Vittek, Ing. Andrea Žiaková. 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 63/2021 bolo prijaté jednohlasne. 

 

 

Bod č. 18. – Interpelácia poslancov 

 

K tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 

 

Bod č. 19. – rôzne, podnety a pripomienky občanov obce, diskusia 
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Prihlásil sa p. poslanec Ján Meliško, ktorý tlmočil sťažnosť niektorých občanov týkajúcu sa znečisťovania 

verejného priestranstva odpadkami v blízkosti zberných nádob v smere na bývalé Pacovské strojárne. 

Neidentifikovaný občania umiestňujú odpad mimo zberných nádob a deje sa to opakovane. Pán poslanec 

navrhol umiestnenie kamier na toto miesto aby bolo možné odsledovať páchateľa a následne zaujať 

stanovisko k danému problému. 

Faktická poznámka: nikto sa neprihlásil 

 

Starosta uviedol, že bol tiež informovaný o tomto probléme. Podobná situácia sa deje aj pred zberným 

dvorom, kde ľudia umiestňujú odpad mimo zberných nádob, prehadzujú ho cez plot alebo sypú do potoka. 

Rôzne po uliciach sa objavujú kopy odpadu. Žiaľ umiestnenie kamier nie je také jednoduché, ich zapojenie 

by umožňoval optický internet v obci, ktorý už mohol byť zapojený, ale keďže konanie bolo zastavené, 

kvôli námietkam istého občana, jeho realizácia je pozastavená. Napriek tomu starosta chce situáciu riešiť, 

a preto navrhol zakúpenie fotopascí, ktorých kúpa nie je finančne náročná a mohli by pomôcť pri 

identifikácii osôb. Obec má vypracované GDPR, ktoré umožňuje sledovať verejné priestranstvá v obci, 

keďže v obci už sú umiestnené kamery. Momentálne prebieha ich rekonštrukcia, v rámci ktorej bude 

pridaná kamera pri zbernom dvore a ďalšia pri detskom ihrisku na Kuzmányho ulici.  

 

Bod č. 19. – záver 

 

Starosta poďakoval všetkým prítomným za ich účasť a návrhy a ukončil zasadnutie o 18:38 hod..  

 

 

 

Zapísala: Ivana Mesiariková 

 

          

 

 

 

Podpísané v Lutile dňa 11.10.2021      

 

                                                                                                           Ján  P r u ž i n a  

            starosta obce 

 

 

 

 

 
 


